
РІШЕННЯ
СЛАВУТИЦЬКОї МІСЬКОЇ РАДИ

Про хід виконання організаційних заходів щодо соціальних гарантій та реалізації Програми соціального захисту 
працівників ЧАЕС і жителів міста Славутича та проблем, пов’язаних з реорганізацією ЧАЕС та об’єкту “Укриття”

Заслухавши та обговорив
ши інформацію міського голо
ви Удовиченка В.П. та гене
рального директора ВП “Чорно
бильська АЕС" Толстоногова 

 В.К. "Про хід виконання органі
заційних заходів щодо соціаль
них гарантій та реалізації Про
грами соціального захисту пра
цівників ЧАЕС і жителів міста 
Славутича та проблем, пов’я
заних з реорганізацією ЧАЕС та 
об’єкту “Укриття” , сесія Славу- 
тицької міської ради відмічає, 
що заходи щодо соціальних 
гарантій та реалізації Програ
ми соціального захисту праці
вників ЧАЕС та жителів міста 
Славутича і проблем, пов’яза
них з реорганізацією ЧАЕС та 
об’єкту “Укриття”, виконуються  
не в повному обсязі.

Адміністрація ЧАЕС НАЕК 
“Енергоатом” не в повній мірі 
вирішує питання утримання 
інфраструктури міста, завершен
ня об’єктів житлового будівниц
тва, ремонту котельні (необхід
но 1,5 млн грн.); не фінансують
ся об’єкти будівництва, пов’язані

з переселенням селища Лісне 
та зобов’язання по розрахункам 
з організаціями та підприємства
ми міста за виконані роботи та 
послуги (заборгованість до 12 
млн грн.).

Не фінансуються заходи, пе
редбачені колективним догово
ром ЧАЕС, і виплати трудовому 
колективу за результатами робо
ти 2000 року (22 млн грн.).

Не відпрацьований і не зат
верджений механізм реалізації 
Закону України “Про загальні за
сади подальшої експлуатації і 
зняття з експлуатації Чорно
бильської АЕС” та перетворен
ня зруйнованого четвертого 
енергоблоку цієї АЕС на еколо
гічно безпечну систему” щодо 
надання компенсацій вивільняє- 
мим працівникам ЧАЕС.

Повільно проводиться пере
дача об’єктів державної влас
ності до комунальної власності.

Не відпрацьовується програ
ма “Робочі місця” в рамках ди
версифікації ЧАЕС.

Кабінетом Міністрів не прове
дено жодного засідання

Міжвідомчої комісії з Чорно
бильських питань, не вирішено:

- виділення 25,9 млн грн. на 
переселення селище Лісне;

- проблема кредитування 
інвестиційних проектів в рамках 
спеціальної економічної зони 
“Славутич”;

- питання в погодженні Пред
ставника Президента України на 
Чорнобильській АЕС.

Не проводиться робота по 
створенню структури управління 
для забезпечення проблем, по
в’язаних із зняттям з експлуа
тації блоків, приведення об’єкту 
“Укриття” до екологічно безпеч
ного стану.

Не має результатів діяльності 
щодо залучення допомоги з боку 
“великої сімки” для вирішення 
соціальних проблем працівників 
ЧАЕС та жителів Славутича, ком
пенсуючих робочих місць.

Міністерством фінансів відхи
лений проект Закону про пенсій
не забезпечення працівників 
ЧАЕС, які будуть достроково за
лишати роботу у зв’язку з закрит
тям ЧАЕС.

Міська рада вирішила:

1. Відмітити, що організаційні 
заходи, затверджені Президен
том України, окремі доручення 
Президента, постанови, розпо
рядження Кабінету Міністрів Ук
раїни щодо соціальних гарантій 
та реалізації Програми соціаль
ного захисту працівників Чорно
бильської АЕС, жителів міста 
Славутича, в зв'язку з закриттям 
станції, не виконуються в повно
му обсязі.

Звернутись до керівництва 
Міністерства палива та енерге
тики, НАЕК “Енергоатом”, керів
ництва ВП ЧАЕС про вжиття 
термінових заходів щодо забез
печення безумовної реалізації 
Програми соціального захисту в 
рамках своєї компетенції.

2. Звернутись до Кабінету 
Міністрів України, Міністерства 
України з питань надзвичайних 
ситуацій та у справах захисту 
населення від наслідків Чорно
бильської катастрофи, Міні
стерства палива та енергети
ки, Міністерства екології та

природних ресурсів, НАЕК 
“Енергоатом”, облдержадміні
страції щодо вирішення термі
нових заход ів створення 
спільної робочої групи пред
ставників цих відомств з залу
ченням міської влади для роз
робки оптимальної моделі 
структури управління процесом 
вирішення проблем, пов’яза
них із зняттям з експлуатації 
блоків, приведення-об’єкту “Ук
риття” до екологічно безпечно
го стану, переробки та захоро- 
нення радіоактивних відходів.

3. Звернутись до Кабінету 
Міністрів України щодо терміно
вого виділення з державного 
бюджету коштів в розмірі 25,998 
тис. грн. для переселення сели
ща Лісне.

4. Просити НАЕК “Енергоа
том” в місячний термін розгляну
ти і підписати договір-супровод- 
ження по передачі соціальної 
інфраструктури міста до кому
нальної власності.

5. Керівництву ВП “Чорно
бильська АЕС” в десятиденний 
термін скласти графік щодо по

гашення кредиторської заборго
ваності перед славутицькими 
підприємствами, організаціями, 
на основі доручень Президента 
України.

6. Просити Адміністрацію 
Президента України посилити 
контроль та відповідальність за 
виконанням організаційних за
ходів, затверджених Президен
том України, окремих доручень 
Президента, постанов, розпо
ряджень Кабінету Міністрів Ук
раїни щодо соціальних гарантій 
та реалізації Програми соціаль
ного захисту працівників Чорно
бильської АЕС і жителів міста 
Славутича, в зв’язку з закриттям 
станції.

7. Матеріали сесії довести до 
жителів міста Славутича, Адмі
ністрації Президента України, 
Ради національної безпеки і обо
рони України.

8. Контроль — за першим за
ступником міського голови 
В.К.Жигалло та секретарем ради 
М.Н.Готсдінером.

В.П.УДОВИЧЕНКО, 
міський голова


